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Tisztelt Elnök Asszony !

"Mit kíván tenni a túlburjánzó állami bürokrácia visszaszorítása érdekében?" címmel, a
Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Bajnai Gordon nemzeti fejlesztési és gazdasági
miniszter úrhoz . Kérdésemre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter úr !

2008. decemberében Veszprémben egy szakmai egyeztetésen vettem részt, melynek témája a 8-as főút
további fejlesztési lehetőségei voltak. A megbeszélésen jelen voltak a térség településeine k
polgármesterei, a minisztérium és a Nemzeti Infrastruktúra Fejlesztő Zrt . Képviselő i .

Nagy örömömre szolgált, hogy a jelenlegi elképzelések szerint a 8-as főút márkói elkerülő
szakaszának megépítését követően 2010 és 2011 között sor kerülhet majd a bándi csomópont, illetve a
Herend és Szentgál települések közötti kereszteződés megépítésére is .

A megbeszélés során a NIF Zrt . képviselői elmondták, hogy egy-egy ilyen beruházás előkészítése
nagyon lassan halad. Ennek elsődleges oka az a túlburjánzó állami bürokrácia, amely nem egy esetben
több hónapos csúszást eredményez a fejlesztési elképzelés megindítása során . A tárgyalás során
példaként merült fel, hogy az útfejlesztések során a sikeres pályázat kihirdetése és a támogatás i
szerződés megkötése között akár 6 hónap is eltelhet .

Megítélésem szerint ez elfogadhatatlanul hosszú id ő .

Tisztelt Miniszter Úr! Kérdezem Öntő l :

• Mit kíván tenni a túlburjánzó állami bürokrácia visszaszorítása érdekében ?

• Milyen konkrét elképzelései vannak?

• Milyen jogszabályok módosítását kezdeményezi ennek érdekében ?

• Mikorra várható ezek hatása?

Várom megtisztel ő válaszát.

Budapest, 2008 . december 19 .

Dr. Horváth Zsolt (Veszprém)
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség
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